



Menunggang motosikal buat kali pertama ke home party bersama downline



“

Umur hanyalah suatu nombor

RCCA Peggy Lee

Jurusolek

Pada usia 58 tahun, minat RCCA Peggy untuk perniagaan tidak sedikitpun berkurang. Setelah mengharungi banyak liku-liku hidup, akhirnya beliau menemui kerjaya sepanjang hayatnya di BE.

DARI KECANTIKAN KEPADA KESIHATAN

Peggy memulakan kerjaya kecantikannya dan menjalankan salun kecantikannya sendiri selama lebih dari 30 tahun. Sepanjang tempoh ini, satu-satunya waktu rehat yang dijadualkan adalah semasa Tahun Baru Cina, di mana beliau akan berehat selama beberapa hari. Beliau memandang penting segala yang berkaitan dengan kecantikan, sehingga mengabaikan kesihatannya.

“Suatu ketika, semasa pemeriksaan perubatan, pra-diagnosis menunjukkan bahawa saya menghidap barah serviks. Sepanjang 7 hari, saya hilang arah dan buntu, cuma tahu menangis dan bimbang tanpa henti. Bagaimana jika penyakit saya pengakhir hidup ini? Bagaimana jika barah itu telah merebak? Kemudian saya menerima diagnosis. Ia menunjukkan bahawa saya menghidap servisititis. Saya berasa lega serta-merta. Tetapi kejadian itu menyedarkan saya bahawa kesihatan tidak ternilai harganya dan saya berjanji akan menjaga baik badan saya.”



BE Lifestyle Travel ke Korea

Atas keperluan penjagaan kesihatan, Peggy memulakan usaha jualan langsung pertamanya.

LURAH GELAP PADA 55 TAHUN

Dengan kesihatan yang bertambah baik, Peggy berjuang sepenuh hati dalam perniagaan jualan langsung baharunya. Malah menamatkan perniagaan salun kecantikannya. Selama 10 tahun, Peggy dengan senang hati menjalankan perniagaan sehingga syarikat menukar model perniagaan yang memberi kesan buruk kepada perniagaannya. “Pendapatan saya merosot 80%. Saya bergelut untuk terus bertahan selama 2 tahun dan terpaksa membuat perubahan kerjaya.”

Oleh itu, beliau memulakan perniagaan lain - agensi pembantu rumah. "Selama lebih dari setahun, saya tidak mempunyai kehidupan. Saya terpaksa bekerja siang dan malam, beratur di jabatan kerajaan (untuk permit kerja, dll), menangani banyak masalah pelanggan dan pembantu rumah. Perniagaan itu sangat sibuk sehingga saya mengalami keletihan mental dan insomnia. Ini merupakan bab gelap dalam hidup saya. Saya sering menngangs ketika itu."

KEMBALI DENGAN BE

Empat tahun yang lalu, pengasas BE, Cik Karen menghubungi Peggy dan berkongsi dengannya mengenai BE yang baru ditubuhkan.

"Saya dan Karen ialah kenalan lama dan saya amat mengagumi kejayaannya. Ramai orang tidak menyokong

Gambar dengan pengasas



Perkongsian produk



Melancong bersama suami dan pengasas



BE Lifestyle Travel ke Jepun

penyertaan saya ke dalam perniagaan BE tetapi saya percaya sepenuhnya kepada Karen.

Saya merendahkan diri, belajar dari sifar dan bermula semula. Saya mencurahkan usaha 200%. Tidak seperti orang muda yang mungkin hanya perlu belajar sekali untuk mengingati semuanya, saya harus belajar 5 hingga 10 kali. Saya dengan bangga mengatakan bahawa saya kini cukup mahir dari segi teknologi untuk memanfaatkan internet, mesyuarat maya, telefon pintar dan komputer untuk menjalankan perniagaan BE saya."

Pada usianya, banyak orang akan memilih untuk hidup sederhana - semakin sedikit komitmen, semakin baik. Selain itu, mereka mungkin berpendapat sudah terlambat untuk mempunyai impian atau cita-cita lagi. Peggy berpendapat sebaliknya.

“

Umur hanyalah suatu jujukan nombor. Usia tidak harus menghalang anda daripada melakukan sesuatu. Terima kasih kepada BE, saya bukan sekadar seorang wanita tua yang tidak tahu apa-apa. Saya masih berkembang, bertambah baik dan naik taraf. Saya amat berterima kasih kepada pengasas BE dan platform BE, serta upline yang saya hormati, Ms. Karen, atas bimbingan dan sokongan sekian lama, untuk menjadikan hidup saya lebih memuaskan, menarik dan bermakna.”

